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ORG.0012.1.5.2020 

Protokół nr 17/20 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Buczkowice, 

które odbyło się dnia 25 sierpnia 2020 r. w budynku Urzędu Gminy Buczkowice  

 

Obecni na posiedzeniu: 

 radni wg załączonej listy obecności, 

 Skarbnik Gminy, Magdalena Mendrok, 

 protokolant: inspektor Referatu Ogólno-Organizacyjnego Urzędu Gminy Buczkowice,  

Ewa Matera. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Kontrola realizacji budżetu gminy Buczkowice w II kwartale 2020 roku. 

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek otworzył posiedzenie komisji 

o godz. 9.00 i stwierdził jego prawomocność. 

W momencie otwarcia posiedzenia obecnych było czterech członków komisji. 

Ad 2. Kontrola realizacji budżetu gminy Buczkowice w II kwartale 2020 roku. 

Radni przeanalizowali dokumenty źródłowe dotyczące realizacji budżetu gminy Buczkowice 

w II kwartale 2020 roku. 

Udział w posiedzeniu rozpoczęli Radny Kopacz i Skarbnik Gminy. 

Radny Wrona poprosił o przybliżenie wydatków dotyczących czerwcowych faktur za 

koszenie przy ścieżce rowerowej (7 tys. zł w Buczkowicach i 5,7 tys. zł w Rybarzowicach). 

Skarbnik Gminy powiedziała, że było to pierwsze w tym roku koszenie terenów wzdłuż 

ścieżki. 

Radny Więcek zapytał czy w ramach tego koszenia usuwano również barszcz Sosnowskiego. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że usuwanie barszczu jest zadaniem realizowanym odrębnie 

(w ramach inwestycji dotyczącej zagospodarowania brzegów Żylicy). 

Radny Wrona zapytał czy modernizacja sieci wodociągowej w Godziszce była realizowana 

przy remoncie ul. Łodygowskiej. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała twierdząco. 
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Radny Wrona zapytał czy gmina Buczkowice płaci spółce wodociągowej z Mesznej za 

wodę, z której korzystają mieszkańcy Jamy. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała twierdząco, wyjaśniając, że pracownik Urzędu spisuje stan 

liczników tych mieszkańców i wystawiamy im faktury z tytułu zużycia. 

Radny Wrona zapytał czy wpłaty rekompensują nam koszty. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że nie analizowała tego i zadeklarowała sprawdzenie 

wydatków i wpływów w tym zakresie. 

Radny Kopacz zapytał co oznacza skrót IOD. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że chodzi o inspektora ochrony danych. 

Radny Więcek zapytał co oznacza jednostka „sztuka” na fakturze za wypożyczenie 

wertykulatora na boiska gminne (dwie faktury, na których widnieją 3 sztuki). 

Pytanie przekazano telefonicznie Sekretarz Gminy. Pani Sekretarz wyjaśniła, że sztuki to dni 

– gospodarze boisk wykonywali wertykulację wypożyczonym sprzętem przez trzy dni. 

Radny Więcek zapytał jakiego okresu dotyczy faktura na kwotę 86 tys. zł wystawiona przez 

Sanit Trans. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że jest to opłata miesięczna. 

Radny Więcek zapytał jak wygląda kwestia wpływu podatków od nieruchomości oraz 

udziału w podatku od osób fizycznych. 

Skarbnik Gminy stwierdziła, że: 

 podatki od nieruchomości spływają systematycznie (ze względu na COVID nie 

prowadzimy teraz egzekucji, jednak przypominamy telefonicznie o zaległościach – 

zazwyczaj są uiszczane), 

 po pierwszym półroczu zaewidencjonowano wpływy z tytułu udziału w podatku 

dochodowym od osób fizycznych w wysokości 43% - jest to o 850 tys. zł mniej niż 

zaplanowano. 

Radny Więcek zapytał czy wiemy na ile to zmniejszenie wynika z sytuacji epidemicznej 

i związanych z nią mniejszych dochodów mieszkańców, a na ile ze zwolnień z podatku 

wprowadzonych od tego roku przez ustawodawcę. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała przecząco, wyjaśniając, że otrzymujemy tylko informację 

o wysokości udziału. 

Radny Więcek zapytał czy wpływają wnioski od przedsiębiorców o umorzenie lub 

odroczenie terminów płatności podatków w związku z COVID. 

Skarbnik Gminy przekazała, że były trzy takie wnioski – jeden o rozłożenie na raty, dwa 

o umorzenie. 

Radny Więcek zapytał jak wygląda kwestia subwencji oświatowej. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że nie ma tutaj problemów z terminowym przekazywaniem 

środków, nie mamy też informacji o jej zwiększeniu w związku z podwyżkami dla 

nauczycieli, które musimy wprowadzić od września. 
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Radny Więcek zapytał czy rozpoczęcie roku szkolnego nie jest zagrożone. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że jeżeli chodzi o wynagrodzenia nauczycieli, to w bieżącym 

roku nie ma zagrożenia, że nie wystarczy środków – oraz poinformowała radnych, 

że niezbędne jest zwiększenie wydatków na zakupienie środków ochrony osobistej dla 

nauczycieli. 

Radny Więcek zapytał czy szkoły dostały coś „z centrali”. 

Skarbnik Gminy przekazała, że dostarczono im środek odkażający i bezdotykowe 

dozowniki. 

Radny Matlak podkreślił, że ustawa „Tarcza 4” daje dalsze możliwości obniżania pensji 

pracownikom, więc możemy spodziewać się jeszcze mniejszych dochodów z tytułu udziału 

w podatku dochodowym. 

Innych zapytań nie zgłoszono. 

Komisja nie wniosła uwag do realizacji budżetu w II kwartale 2020 roku. 

Ad 3. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Radny Jerzy Więcek, zamknął posiedzenie Komisji. 

Posiedzenie zakończyło się o godz.10.35. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół podpisano w dniu 28 sierpnia 2020 r. w Sokolni w Buczkowicach. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Komisji:  

 

Rady Jerzy Więcek:   …………………………………….. 

 

Członkowie Komisji: 

 

Radny Wiesław Kopacz …………………………………….. 

 

Radny Janusz Matlak  …………………………………….. 



4 
 

 

Radny Józef Pawlik  …………………………………….. 

 

Radny Roman Wrona  …………………………………….. 

 

 

Wójt Gminy, Pan Józef Caputa …………………………………….. 

 

Protokołowała: inspektor, Ewa Matera  

 

 

 

 




